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 Αθήνα, 23 Σεπτεμβρίου 2020 

 

Θέμα: Ειδικός Λογαριασμός ΑΠΕ και ΣΗΘΥΑ 

   

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Όπως γνωρίζετε, με την C(2018) 8884/18.12.2018 απόφαση (SA 52413), η Ευρωπαϊκή 

Επιτροπή έχει εγκρίνει τη νέα μεθοδολογία επιμερισμού του ΕΤΜΕΑΡ, με βάση την παρ. 189 

των Κατευθυντήριων Γραμμών για τις κρατικές ενισχύσεις στους τομείς ενέργειας και 

περιβάλλοντος.   

 

Η νέα μεθοδολογία επιμερισμού του ΕΤΜΕΑΡ, η οποία εφαρμόζεται στη συντριπτική 

πλειοψηφία των κρατών μελών ΕΕ, ήδη από το 2014, θωρακίζει τη διεθνή 

ανταγωνιστικότητα των βιομηχανιών έντασης ενέργειας της χώρας και αποτελεί οδηγό για 

τη μείωση και άλλων ρυθμιζόμενων χρεώσεων.  

 

Στο τελευταίο μηνιαίο Δελτίο (Απρίλιος-Μάιος) του ΔΑΠΕΕΠ για τον Ειδικό Λογαριασμό ΑΠΕ 

και ΣΗΘΥΑ προβλέπεται ένα πιθανό έλλειμμα της τάξης των 150 εκ. ευρώ στο τέλος του 

έτους, για την αντιμετώπιση του οποίου, το Υπουργείο έχει ήδη γνωστοποιήσει την πρόθεσή 

του να λάβει άμεσα μέτρα. 

 

Θεωρούμε ότι τα όποια μέτρα τελικώς προκριθούν, θα πρέπει παράλληλα να στοχεύουν 

στον εξορθολογισμό του κόστους των ΑΠΕ, έτσι ώστε να επιτευχθεί στην πράξη ο διττός 

στόχος της διασφάλισης των εσόδων και της διατήρησης της ισορροπίας του ΕΛΑΠΕ. 

 

Πιο συγκεκριμένα, είναι αναγκαίο, αφενός να αναθεωρηθούν οι όροι των δημοπρασιών 

ΑΠΕ, έτσι ώστε να ευθυγραμμιστούν με τις τιμές της αγοράς και τις τιμές των αντίστοιχων 

δημοπρασιών στα κράτη μέλη ΕΕ, αφετέρου οι Φ/Β εγκαταστάσεις με ισχύ άνω των 2ΜW 

και οι αιολικές εγκαταστάσεις με ισχύ άνω των 10ΜW να συμμετέχουν εφεξής στην αγορά, 

όπως προβλέπεται στο άρθρο 12 παρ. 2 του κανονισμού 2019/943 σχετικά με την εσωτερική 

αγορά ηλεκτρικής ενέργειας. 

  

Σε κάθε περίπτωση, θεωρούμε ότι το Υπουργείο θα πρέπει να επανεξετάσει το ενδεχόμενο 

αύξησης του ΕΤΜΕΑΡ, καθότι υπάρχει περιθώριο μείωσης των τιμολογίων στη ΧΤ, 



 

 

λαμβάνοντας υπόψη το υφιστάμενο  μείγμα καυσίμου (2% λιγνίτης), τις τρέχουσες τιμές του 

φυσικού αερίου και την ΟΤΣ στην αγορά.  

 

Με εκτίμηση, 

Αντώνιος Κοντολέων 

Πρόεδρος Δ.Σ. 
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